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Συνάντηση του Υπουργού Υγείας Α. Γεωργιάδη με τον Πανελλήνιο Σύλλογο
Φυσικοθεραπευτών
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Βασικό θέμα της συνάντησης ήταν η συμβατική σχέση ΕΟΠΥΥ – φυσικοθεραπευτών, με
επικέντρωση στους τρόπους αντιμετώπισης του προβλήματος του clawback.
Συνάντηση με τον Πανελλήνιο Σύλλογο Φυσικοθεραπευτών Π.Σ.Φ. – ΝΠΔΔ είχε ο Υπουργός
Υγείας Άδωνις Γεωργιάδης τη Δευτέρα 12 Φεβρουαρίου 2024.  Από πλευράς Π.Φ.Σ.
συμμετείχαν ο πρόεδρος του Συλλόγου Πέτρος Λυμπερίδης, ο γενικός γραμματέας Σπύρος
Ρουμελιώτης, ο Β’ αντιπρόεδρος και υπεύθυνος Δημοσίων Σχέσεων Λευτέρης
Μπουρνουσούζης, ο γενικός ταμίας και Α’ αντιπρόεδρος Π.Τ. Αττικής & Κυκλάδων Βασίλης
Παπατσίμπας και ο νομικός σύμβουλος του Συλλόγου Α. Παραράς. Τον υπ. Υγείας
πλαισίωσαν ο γενικός γραμματέας Στρατηγικού Σχεδιασμού του υπουργείου Άρης Νικόλαος
Αγγελής, ενώ – όπως είχε ανακοινώσει ο Υπουργός Υγείας κατά την παρουσία του στη
συνεδρίαση του Κ.Δ.Σ. του Π.Σ.Φ. στις 20 Ιανουαρίου 2024 - στη συνάντηση συμμετείχε και η
Διοικήτρια του ΕΟΠΥΥ κα Θεανώ Καρποδίνη.
Βασικό θέμα της συνάντησης ήταν η συμβατική σχέση ΕΟΠΥΥ – φυσικοθεραπευτών, με
επικέντρωση στους τρόπους αντιμετώπισης του προβλήματος του clawback, ένα μνημονιακό
μέτρο που στραγγαλίζει οικονομικά τους παρόχους του ΕΟΠΥΥ εδώ και δέκα χρόνια.
Δεδομένου ότι έχουν δει το φως της δημοσιότητας  πληροφορίες για προτάσεις που αφορούν
το clawback των διαγνωστικών και αναφέρουν την εφαρμογή δυο επιπέδων clawback, η
αντιπροσωπεία του Π.Σ.Φ. κατέθεσε πρόταση για την εφαρμογή του ανέκπτωτου ποσού
(μαξιλαράκι), καθώς η οποιαδήποτε αλλαγή στον τρόπο εφαρμογής του clawback για κάποια
κατηγορία παρόχου θα χρειαστεί προώθηση ειδικής ρύθμισης, όπως αντίστοιχα χρειάζεται και
η εφαρμογή ανέκπτωτου ποσού.
Όπως ανακοίνωσε ο κ. Γεωργιάδης στους Φυσικοθεραπευτές, έχουν εγκριθεί  από το Δ.Σ. του
ΕΟΠΥΥ και σύντομα θα εκδοθούν σε ΦΕΚ, τόσο η εξομοίωση του ποσοστού συμμετοχής στις
συνεδρίες φυσικοθεραπείας όπως ισχύει και στις λοιπές παροχές της ΠΦΥ και η κατάργηση
της θεώρησης των γνωματεύσεων για φυσικοθεραπείες. Επίσης, θα εκδοθεί σε ΦΕΚ και η
αύξηση της επιτρεπόμενης ετήσιας δαπάνης φυσικοθεραπειών κατά 2 εκ. ευρώ για το 2023,
καθώς και η αύξηση της επιτρεπόμενης δαπάνης ειδικής αγωγής φυσικοθεραπειών.
Παράλληλα, ο Υπουργός Υγείας ενημέρωσε τον Π.Σ.Φ. ότι προχωρά και η υλοποίηση του
μηνιαίου ορίου εκτέλεσης συνεδριών φυσικοθεραπείας (δυναμικότητα), με την προσθήκη του
σχετικού όρου στη συλλογική σύμβαση ΕΟΠΥΥ – Φυσικοθεραπευτών και την ενσωμάτωσή 
του από τη δ/νση πληροφορικής του ΕΟΠΥΥ.
Ο Π.Σ.Φ. έβαλε στο τραπέζι της συζήτησης και το ζήτημα της ενίσχυσης της επιτρεπόμενης
δαπάνης φυσικοθεραπείας για το 2024, κάτι που θα εξαρτηθεί και από το ποσό της ενίσχυσης
του προϋπολογισμού που θα λάβει ο ΕΟΠΥΥ από το Υπουργείο Οικονομικών.
Η διοίκηση του Π.Σ.Φ. συνεργάζεται με το συντονιστικό φορέων ΠΦΥ για την προώθηση
γενικότερων αιτημάτων που αφορούν τον ΕΟΠΥΥ, όπως η αύξηση της χρηματοδότησης από
τον Κρατικό προϋπολογισμό.
Ο Π.Σ.Φ. έθεσε υπόψη του υπουργού την εφαρμογή του κωδικού μιας χρήσης OTP (one time
pass), που διασφαλίζει την ταυτοποίηση της παρουσίας του ασφαλισμένου και παράλληλα
αποδεικνύει την απόλυτη αναγκαιότητα του ύψους των ετήσιων δαπανών για τη
φυσικοθεραπεία.
Στη συνάντηση τέθηκαν και ζητήματα που αφορούν:
1.    Κάλυψη κενών οργανικών θέσεων και μονιμοποίηση επικουρικών, που σε πολλά
Νοσοκομεία λόγω συνταξιοδοτήσεων είναι ιδιαίτερα εμφανής.
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2.    Δημιουργία αυτοτελούς τμήματος φυσικοθεραπείας στα νοσοκομεία, μια πρόταση
θεσμικής και ουσιαστικής σημασίας για τον κλάδο
3.    Άμεση στελέχωση και λειτουργία των δημοσίων δομών αποκατάστασης (ΚΕΦΙΑΠ),
γεγονός σημαντικής αξίας για την μέριμνα της αποκατάστασης ειδικά απομακρυσμένων
περιοχών και ανασφάλιστων πολιτών.
4.    Πρόσληψη Φυσικοθεραπευτών στις δημόσιες δομές υγείας ΠΕ και ΤΕ χωρίς διάκριση, που
για τον Π.Σ.Φ είναι μείζονος σημασίας διότι αυτή τη στιγμή υπάρχει αποκλεισμός των
αποφοίτων (ΠΕ) που ολοκληρώνουν τις σπουδές τους μετά το 2019
5.    Προώθηση δράσεων πρόληψης και προαγωγής υγείας με την υπογραφή μνημονίου
συνεργασίας Π.Σ.Φ. - Υπουργείου Υγείας
6.    Άμεση λειτουργία της ολομέλειας του ΚΕΣΥ, καθώς με την τροποποίηση της νομοθεσίας
που διέπει τη σύνθεση του και τη λειτουργία του έχει τεθεί σε αδράνεια.
7.    Αναθεώρηση της Νομοθεσίας που διέπει τον Π.Σ.Φ. και άλλες νομοθετικές προτάσεις.
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Τι συζήτησαν ο υπουργός Υγείας και οι φυσικοθεραπευτές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με πυρήνα το πρόβλημα του clawback συζήτησαν ο υπουργός Υγείας και εκπρόσωποι του
Πανελλήνιου Συλλόγου Φυσιικοθεραπευτών. Η θεματολογία της συζήτησης αφορούσε τη
συμβατική σχέση ΕΟΠΥΥ – φυσικοθεραπευτών.
Οι παριστάμενοι έδωσαν έμφαση στους τρόπους αντιμετώπισης του προβλήματος του
clawback, ένα μνημονιακό μέτρο που στραγγαλίζει οικονομικά τους παρόχους του ΕΟΠΥΥ εδώ
και δέκα χρόνια. Από πλευράς του Π.Φ.Σ. συμμετείχαν ο πρόεδρος του Συλλόγου Πέτρος
Λυμπερίδης, ο γενικός γραμματέας Σπύρος Ρουμελιώτης, ο Β’ αντιπρόεδρος και υπεύθυνος
Δημοσίων Σχέσεων Λευτέρης Μπουρνουσούζης, ο γενικός ταμίας και Α’ αντιπρόεδρος Π.Τ.
Αττικής & Κυκλάδων Βασίλης Παπατσίμπας και ο νομικός σύμβουλος του Συλλόγου Α.
Παραράς. Τον υπ. Υγείας πλαισίωσαν ο γενικός γραμματέας Στρατηγικού Σχεδιασμού του
υπουργείου Άρης Νικόλαος Αγγελής, ενώ – όπως είχε ανακοινώσει ο Υπουργός Υγείας κατά
την παρουσία του στη συνεδρίαση του Κ.Δ.Σ. του Π.Σ.Φ. στις 20 Ιανουαρίου 2024. Αξίζει να
αναφερθεί πως στη συνάντηση συμμετείχε και η διοικήτρια του ΕΟΠΥΥ  Θεανώ Καρποδίνη.
Με βάδη ειδήσεις για προτάσεις που αφορούν το clawback των διαγνωστικών και την
εφαρμογή δυο επιπέδων clawback, η αντιπροσωπεία του Π.Σ.Φ. κατέθεσε δική της πρόταση
για την εφαρμογή του ανέκπτωτου ποσού (μαξιλαράκι). Σύμφωνα με τον σύλλογο, η
οποιαδήποτε αλλαγή στον τρόπο εφαρμογής του clawback για κάποια κατηγορία παρόχου θα
χρειαστεί προώθηση ειδικής ρύθμισης, όπως αντίστοιχα χρειάζεται και η εφαρμογή
ανέκπτωτου ποσού.
Όπως ανακοίνωσε ο κ. Γεωργιάδης στους Φυσικοθεραπευτές, έχουν εγκριθεί από το Δ.Σ. του
ΕΟΠΥΥ και σύντομα θα εκδοθούν σε ΦΕΚ, τόσο η εξομοίωση του ποσοστού συμμετοχής στις
συνεδρίες φυσικοθεραπείας όπως ισχύει και στις λοιπές παροχές της ΠΦΥ και η κατάργηση
της θεώρησης των γνωματεύσεων για φυσικοθεραπείες. Επίσης, θα εκδοθεί σε ΦΕΚ και η
αύξηση της επιτρεπόμενης ετήσιας δαπάνης φυσικοθεραπειών κατά 2 εκ. ευρώ για το 2023,
καθώς και η αύξηση της επιτρεπόμενης δαπάνης ειδικής αγωγής φυσικοθεραπειών.
Παράλληλα, ο υπουυργός  ενημέρωσε τον Π.Σ.Φ. ότι προχωρά και η υλοποίηση του μηνιαίου
ορίου εκτέλεσης συνεδριών φυσικοθεραπείας (δυναμικότητα), με την προσθήκη του σχετικού
όρου στη συλλογική σύμβαση ΕΟΠΥΥ – Φυσικοθεραπευτών και την ενσωμάτωσή του από τη
δ/νση πληροφορικής του ΕΟΠΥΥ.
Ο Π.Σ.Φ.  έθιξε  το ζήτημα της ενίσχυσης της επιτρεπόμενης δαπάνης φυσικοθεραπείας για το
2024, κάτι που θα εξαρτηθεί και από το ποσό της ενίσχυσης του προϋπολογισμού που θα
λάβει ο ΕΟΠΥΥ από το Υπουργείο Οικονομικών. Μέσω του  συντονιστικού φορέων ΠΦΥ 
επιχειρείται η προώθηση γενικότερων αιτημάτων που αφορούν τον ΕΟΠΥΥ, όπως είναι η
αύξηση της χρηματοδότησης από τον Κρατικό προϋπολογισμό.
Μεταξύυ άλλων  Π.Σ.Φ. έθεσε υπόψη του υπουργού την εφαρμογή του κωδικού μιας χρήσης
OTP (one time pass), που διασφαλίζει την ταυτοποίηση της παρουσίας του ασφαλισμένου και
παράλληλα αποδεικνύει την απόλυτη αναγκαιότητα του ύψους των ετήσιων δαπανών για τη
φυσικοθεραπεία.
Στη συνάντηση τέθηκαν και ζητήματα που αφορούν:
1. Κάλυψη κενών οργανικών θέσεων και μονιμοποίηση επικουρικών, που σε πολλά
Νοσοκομεία λόγω συνταξιοδοτήσεων είναι ιδιαίτερα εμφανής.
2. Δημιουργία αυτοτελούς τμήματος φυσικοθεραπείας στα νοσοκομεία, μια πρόταση θεσμικής
και ουσιαστικής σημασίας για τον κλάδο
3. Άμεση στελέχωση και λειτουργία των δημοσίων δομών αποκατάστασης (ΚΕΦΙΑΠ), γεγονός
σημαντικής αξίας για την μέριμνα της αποκατάστασης ειδικά απομακρυσμένων περιοχών και
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ανασφάλιστων πολιτών.
4. Πρόσληψη Φυσικοθεραπευτών στις δημόσιες δομές υγείας ΠΕ και ΤΕ χωρίς διάκριση, που
για τον Π.Σ.Φ είναι μείζονος σημασίας διότι αυτή τη στιγμή υπάρχει αποκλεισμός των
αποφοίτων (ΠΕ) που ολοκληρώνουν τις σπουδές τους μετά το 2019
5. Προώθηση δράσεων πρόληψης και προαγωγής υγείας με την υπογραφή μνημονίου
συνεργασίας Π.Σ.Φ. – Υπουργείου Υγείας
6. Άμεση λειτουργία της ολομέλειας του ΚΕΣΥ, καθώς με την τροποποίηση της νομοθεσίας
που διέπει τη σύνθεση του και τη λειτουργία του έχει τεθεί σε αδράνεια.
7. Αναθεώρηση της Νομοθεσίας που διέπει τον Π.Σ.Φ. και άλλες νομοθετικές προτάσεις.
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ΠΣΦ: Ζητά ενίσχυση της επιτρεπόμενης δαπάνης φυσικοθεραπείας για το 2024 – Τι
συζητήθηκε στη συνάντηση με Γεωργιάδη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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Γεωργιάδης: Αύξηση της δαπάνης των φυσικοθεραπειών για το 2023 κατά 2 εκ. €
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
από healthstories
Η αύξηση της επιτρεπόμενης δαπάνης των φυσικοθεραπειών για το 2023 κατά 2 εκ. € και η
εξομοίωση του ποσοστού συμμετοχής για τις συνεδρίες φυσικοθεραπείας όπως ισχύει και στις
λοιπές παροχές πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας, είναι μερικές από τις ρυθμίσεις που προωθεί
το υπουργείο Υγείας και πρόκειται να δημοσιευθούν άμεσα στην Εφημερίδα της Κυβέρνησης.
Τις διαβεβαιώσεις αυτές έδωσε ο υπουργός Υγείας κατά τη συνάντηση που είχε μαζί με την
διοικήτρια του ΕΟΠΥΥ με τον Πανελλήνιο Σύλλογο Φυσικοθεραπευτών Π.Σ.Φ. – ΝΠΔΔ.
Από πλευράς Π.Φ.Σ. συμμετείχαν ο πρόεδρος του Συλλόγου , ο γενικός γραμματέας , ο Β’
αντιπρόεδρος και υπεύθυνος Δημοσίων Σχέσεων , ο γενικός ταμίας και Α’ αντιπρόεδρος Π.Τ.
Αττικής & Κυκλάδων και ο νομικός σύμβουλος του Συλλόγου . Στη συνάντηση μετείχε και ο
γενικός γραμματέας Στρατηγικού Σχεδιασμού του υπουργείου . Βασικό θέμα της συνάντησης
ήταν η συμβατική σχέση ΕΟΠΥΥ – φυσικοθεραπευτών, με επικέντρωση στους τρόπους
αντιμετώπισης του προβλήματος του clawback, ένα μνημονιακό μέτρο που στραγγαλίζει
οικονομικά τους παρόχους του ΕΟΠΥΥ εδώ και δέκα χρόνια. Δεδομένου ότι έχουν δει το φως
της δημοσιότητας πληροφορίες για προτάσεις που αφορούν το clawback των διαγνωστικών
και αναφέρουν την εφαρμογή δυο επιπέδων clawback, η αντιπροσωπεία του κατέθεσε
πρόταση για την εφαρμογή του ανέκπτωτου ποσού (μαξιλαράκι), καθώς η οποιαδήποτε
αλλαγή στον τρόπο εφαρμογής του clawback για κάποια κατηγορία παρόχου θα χρειαστεί
προώθηση ειδικής ρύθμισης, όπως αντίστοιχα χρειάζεται και η εφαρμογή ανέκπτωτου ποσού.
Όπως ανακοίνωσε ο κ. Γεωργιάδης στους Φυσικοθεραπευτές, έχουν εγκριθεί από το Δ.Σ. του
ΕΟΠΥΥ και σύντομα θα εκδοθούν σε ΦΕΚ, τόσο η εξομοίωση του ποσοστού συμμετοχής στις
συνεδρίες φυσικοθεραπείας όπως ισχύει και στις λοιπές παροχές της ΠΦΥ και η κατάργηση
της θεώρησης των γνωματεύσεων για φυσικοθεραπείες. Επίσης, θα εκδοθεί σε ΦΕΚ και η
αύξηση της επιτρεπόμενης ετήσιας δαπάνης φυσικοθεραπειών κατά 2 εκ. ευρώ για το 2023,
καθώς και η αύξηση της επιτρεπόμενης δαπάνης ειδικής αγωγής φυσικοθεραπειών.
Παράλληλα, ο υπ. Υγείας ενημέρωσε τον Π.Σ.Φ. ότι προχωρά και η υλοποίηση του μηνιαίου
ορίου εκτέλεσης συνεδριών φυσικοθεραπείας (δυναμικότητα), με την προσθήκη του σχετικού
όρου στη συλλογική σύμβαση ΕΟΠΥΥ – Φυσικοθεραπευτών και την ενσωμάτωσή του από τη
δ/νση πληροφορικής του ΕΟΠΥΥ. Ο Π.Σ.Φ. έβαλε στο τραπέζι της συζήτησης και το ζήτημα
της ενίσχυσης της επιτρεπόμενης δαπάνης φυσικοθεραπείας για το 2024, κάτι που θα
εξαρτηθεί και από το ποσό της ενίσχυσης του προϋπολογισμού που θα λάβει ο ΕΟΠΥΥ από το
Υπουργείο Οικονομικών. Η διοίκηση του Π.Σ.Φ. συνεργάζεται με το συντονιστικό φορέων ΠΦΥ
για την προώθηση γενικότερων αιτημάτων που αφορούν τον ΕΟΠΥΥ, όπως η αύξηση της
χρηματοδότησης από τον Κρατικό προϋπολογισμό. Ο Π.Σ.Φ. έθεσε υπόψη του υπουργού την
εφαρμογή του κωδικού μιας χρήσης OTP (one time pass), που διασφαλίζει την ταυτοποίηση
της παρουσίας του ασφαλισμένου και παράλληλα αποδεικνύει την απόλυτη αναγκαιότητα του
ύψους των ετήσιων δαπανών για τη φυσικοθεραπεία. Στη συνάντηση τέθηκαν και ζητήματα
που αφορούν:
1. Κάλυψη κενών οργανικών θέσεων και μονιμοποίηση επικουρικών, που σε πολλά
Νοσοκομεία λόγω συνταξιοδοτήσεων είναι ιδιαίτερα εμφανής.
2. Δημιουργία αυτοτελούς τμήματος φυσικοθεραπείας στα νοσοκομεία, μια πρόταση θεσμικής
και ουσιαστικής σημασίας για τον κλάδο
3. Άμεση στελέχωση και λειτουργία των δημοσίων δομών αποκατάστασης (ΚΕΦΙΑΠ), γεγονός
σημαντικής αξίας για την μέριμνα της αποκατάστασης ειδικά απομακρυσμένων περιοχών και
ανασφάλιστων πολιτών.
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4. Πρόσληψη Φυσικοθεραπευτών στις δημόσιες δομές υγείας ΠΕ και ΤΕ χωρίς διάκριση, που
για τον Π.Σ.Φ είναι μείζονος σημασίας διότι αυτή τη στιγμή υπάρχει αποκλεισμός των
αποφοίτων (ΠΕ) που ολοκληρώνουν τις σπουδές τους μετά το 2019
5. Προώθηση δράσεων πρόληψης και προαγωγής υγείας με την υπογραφή μνημονίου
συνεργασίας Π.Σ.Φ. – Υπουργείου Υγείας
6. Άμεση λειτουργία της ολομέλειας του ΚΕΣΥ, καθώς με την τροποποίηση της νομοθεσίας
που διέπει τη σύνθεση του και τη λειτουργία του έχει τεθεί σε αδράνεια.
7. Αναθεώρηση της Νομοθεσίας που διέπει τον Π.Σ.Φ. και άλλες νομοθετικές προτάσεις.
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Φυσικοθεραπευτές: Το clawback, αγκάθι στη συμβατική σχέση με τον ΕΟΠΥΥ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η συμβατική σχέση ΕΟΠΥΥ – φυσικοθεραπευτών, με επικέντρωση στους τρόπους
αντιμετώπισης του προβλήματος του clawback, ένα μνημονιακό μέτρο που στραγγαλίζει
οικονομικά τους παρόχους του ΕΟΠΥΥ εδώ και δέκα χρόνια, ήταν το βασικό θέμα συνάντησης
των φυσικοθεραπευτών, με τον υπουργό Υγείας Άδωνι Γεωγιάδη. 
Δεδομένου ότι έχουν δει το φως της δημοσιότητας πληροφορίες για προτάσεις που αφορούν
το clawback των διαγνωστικών και αναφέρουν την εφαρμογή δυο επιπέδων clawback, η
αντιπροσωπεία του Π.Σ.Φ. κατέθεσε πρόταση για την εφαρμογή του ανέκπτωτου ποσού
(μαξιλαράκι), καθώς η οποιαδήποτε αλλαγή στον τρόπο εφαρμογής του clawback για κάποια
κατηγορία παρόχου θα χρειαστεί προώθηση ειδικής ρύθμισης, όπως αντίστοιχα χρειάζεται και
η εφαρμογή ανέκπτωτου ποσού.
Όπως ανακοίνωσε ο κ. Γεωργιάδης στους Φυσικοθεραπευτές, έχουν εγκριθεί από το Δ.Σ. του
ΕΟΠΥΥ και σύντομα θα εκδοθούν σε ΦΕΚ, τόσο η εξομοίωση του ποσοστού συμμετοχής στις
συνεδρίες φυσικοθεραπείας όπως ισχύει και στις λοιπές παροχές της ΠΦΥ και η κατάργηση
της θεώρησης των γνωματεύσεων για φυσικοθεραπείες. Επίσης, θα εκδοθεί σε ΦΕΚ και η
αύξηση της επιτρεπόμενης ετήσιας δαπάνης φυσικοθεραπειών κατά 2 εκ. ευρώ για το 2023,
καθώς και η αύξηση της επιτρεπόμενης δαπάνης ειδικής αγωγής φυσικοθεραπειών.
Παράλληλα, ο υπ. Υγείας ενημέρωσε τον Π.Σ.Φ. ότι προχωρά και η υλοποίηση του μηνιαίου
ορίου εκτέλεσης συνεδριών φυσικοθεραπείας (δυναμικότητα), με την προσθήκη του σχετικού
όρου στη συλλογική σύμβαση ΕΟΠΥΥ – Φυσικοθεραπευτών και την ενσωμάτωσή του από τη
δ/νση πληροφορικής του ΕΟΠΥΥ.
Ο Π.Σ.Φ. έβαλε στο τραπέζι της συζήτησης και το ζήτημα της ενίσχυσης της επιτρεπόμενης
δαπάνης φυσικοθεραπείας για το 2024, κάτι που θα εξαρτηθεί και από το ποσό της ενίσχυσης
του προϋπολογισμού που θα λάβει ο ΕΟΠΥΥ από το Υπουργείο Οικονομικών.
Η διοίκηση του Π.Σ.Φ. συνεργάζεται με το συντονιστικό φορέων ΠΦΥ για την προώθηση
γενικότερων αιτημάτων που αφορούν τον ΕΟΠΥΥ, όπως η αύξηση της χρηματοδότησης από
τον Κρατικό προϋπολογισμό.
Ο Π.Σ.Φ. έθεσε υπόψη του υπουργού την εφαρμογή του κωδικού μιας χρήσης OTP (one time
pass), που διασφαλίζει την ταυτοποίηση της παρουσίας του ασφαλισμένου και παράλληλα
αποδεικνύει την απόλυτη αναγκαιότητα του ύψους των ετήσιων δαπανών για τη
φυσικοθεραπεία.
Στη συνάντηση τέθηκαν και ζητήματα που αφορούν:
Κάλυψη κενών οργανικών θέσεων και μονιμοποίηση επικουρικών, που σε πολλά Νοσοκομεία
λόγω συνταξιοδοτήσεων είναι ιδιαίτερα εμφανής.
Δημιουργία αυτοτελούς τμήματος φυσικοθεραπείας στα νοσοκομεία, μια πρόταση θεσμικής και
ουσιαστικής σημασίας για τον κλάδο
Άμεση στελέχωση και λειτουργία των δημοσίων δομών αποκατάστασης (ΚΕΦΙΑΠ), γεγονός
σημαντικής αξίας για την μέριμνα της αποκατάστασης ειδικά απομακρυσμένων περιοχών και
ανασφάλιστων πολιτών.
Πρόσληψη Φυσικοθεραπευτών στις δημόσιες δομές υγείας ΠΕ και ΤΕ χωρίς διάκριση, που για
τον Π.Σ.Φ είναι μείζονος σημασίας διότι αυτή τη στιγμή υπάρχει αποκλεισμός των αποφοίτων
(ΠΕ) που ολοκληρώνουν τις σπουδές τους μετά το 2019
Προώθηση δράσεων πρόληψης και προαγωγής υγείας με την υπογραφή μνημονίου
συνεργασίας Π.Σ.Φ. – Υπουργείου Υγείας
Άμεση λειτουργία της ολομέλειας του ΚΕΣΥ, καθώς με την τροποποίηση της νομοθεσίας που
διέπει τη σύνθεση του και τη λειτουργία του έχει τεθεί σε αδράνεια.
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Αναθεώρηση της Νομοθεσίας που διέπει τον Π.Σ.Φ. και άλλες νομοθετικές προτάσεις.
Από πλευράς Π.Φ.Σ. στη συνάντηση, συμμετείχαν ο πρόεδρος του Συλλόγου Πέτρος
Λυμπερίδης, ο γενικός γραμματέας Σπύρος Ρουμελιώτης, ο Β’ αντιπρόεδρος και υπεύθυνος
Δημοσίων Σχέσεων Λευτέρης Μπουρνουσούζης, ο γενικός ταμίας και Α’ αντιπρόεδρος Π.Τ.
Αττικής & Κυκλάδων Βασίλης Παπατσίμπας και ο νομικός σύμβουλος του Συλλόγου Α.
Παραράς.
Τον υπουργό Υγείας πλαισίωσαν ο γενικός γραμματέας Στρατηγικού Σχεδιασμού του
υπουργείου Άρης Νικόλαος Αγγελής, ενώ – όπως είχε ανακοινώσει ο Υπουργός Υγείας κατά
την παρουσία του στη συνεδρίαση του Κ.Δ.Σ. του Π.Σ.Φ. στις 20 Ιανουαρίου 2024 – στη
συνάντηση συμμετείχε και η Διοικήτρια του ΕΟΠΥΥ Θεανώ Καρποδίνη.
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Φυσικοθεραπευτές: Το clawback, αγκάθι στη συμβατική σχέση με τον ΕΟΠΥΥ
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Φυσικοθεραπευτές: Το clawback, αγκάθι στη συμβατική σχέση με τον ΕΟΠΥΥ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συνάντηση με Γεωργιάδη Η συμβατική σχέση ΕΟΠΥΥ – φυσικοθεραπευτών, με επικέντρωση
στους τρόπους αντιμετώπισης του προβλήματος του clawback, ένα μνημονιακό μέτρο που
στραγγαλίζει οικονομικά τους παρόχους του ΕΟΠΥΥ εδώ και δέκα χρόνια, ήταν το βασικό θέμα
συνάντησης των φυσικοθεραπευτών, με τον υπουργό Υγείας Άδωνι Γεωγιάδη.
Δεδομένου ότι έχουν δει το φως της δημοσιότητας πληροφορίες για προτάσεις που αφορούν
το clawback των διαγνωστικών και αναφέρουν την εφαρμογή δυο επιπέδων clawback, η
αντιπροσωπεία του Π.Σ.Φ. κατέθεσε πρόταση για την εφαρμογή του ανέκπτωτου ποσού
(μαξιλαράκι), καθώς η οποιαδήποτε αλλαγή στον τρόπο εφαρμογής του clawback για κάποια
κατηγορία παρόχου θα χρειαστεί προώθηση ειδικής ρύθμισης, όπως αντίστοιχα χρειάζεται και
η εφαρμογή ανέκπτωτου ποσού.
Όπως ανακοίνωσε ο κ. Γεωργιάδης στους Φυσικοθεραπευτές, έχουν εγκριθεί από το Δ.Σ. του
ΕΟΠΥΥ και σύντομα θα εκδοθούν σε ΦΕΚ, τόσο η εξομοίωση του ποσοστού συμμετοχής στις
συνεδρίες φυσικοθεραπείας όπως ισχύει και στις λοιπές παροχές της ΠΦΥ και η κατάργηση
της θεώρησης των γνωματεύσεων για φυσικοθεραπείες. Επίσης, θα εκδοθεί σε ΦΕΚ και η
αύξηση της επιτρεπόμενης ετήσιας δαπάνης φυσικοθεραπειών κατά 2 εκ. ευρώ για το 2023,
καθώς και η αύξηση της επιτρεπόμενης δαπάνης ειδικής αγωγής φυσικοθεραπειών.
Παράλληλα, ο υπ. Υγείας ενημέρωσε τον Π.Σ.Φ. ότι προχωρά και η υλοποίηση του μηνιαίου
ορίου εκτέλεσης συνεδριών φυσικοθεραπείας (δυναμικότητα), με την προσθήκη του σχετικού
όρου στη συλλογική σύμβαση ΕΟΠΥΥ – Φυσικοθεραπευτών και την ενσωμάτωσή του από τη
δ/νση πληροφορικής του ΕΟΠΥΥ.
Ο Π.Σ.Φ. έβαλε στο τραπέζι της συζήτησης και το ζήτημα της ενίσχυσης της επιτρεπόμενης
δαπάνης φυσικοθεραπείας για το 2024, κάτι που θα εξαρτηθεί και από το ποσό της ενίσχυσης
του προϋπολογισμού που θα λάβει ο ΕΟΠΥΥ από το Υπουργείο Οικονομικών.
Η διοίκηση του Π.Σ.Φ. συνεργάζεται με το συντονιστικό φορέων ΠΦΥ για την προώθηση
γενικότερων αιτημάτων που αφορούν τον ΕΟΠΥΥ, όπως η αύξηση της χρηματοδότησης από
τον Κρατικό προϋπολογισμό.
Ο Π.Σ.Φ. έθεσε υπόψη του υπουργού την εφαρμογή του κωδικού μιας χρήσης OTP (one time
pass), που διασφαλίζει την ταυτοποίηση της παρουσίας του ασφαλισμένου και παράλληλα
αποδεικνύει την απόλυτη αναγκαιότητα του ύψους των ετήσιων δαπανών για τη
φυσικοθεραπεία.
Στη συνάντηση τέθηκαν και ζητήματα που αφορούν:
Κάλυψη κενών οργανικών θέσεων και μονιμοποίηση επικουρικών, που σε πολλά Νοσοκομεία
λόγω συνταξιοδοτήσεων είναι ιδιαίτερα εμφανής.
Δημιουργία αυτοτελούς τμήματος φυσικοθεραπείας στα νοσοκομεία, μια πρόταση θεσμικής και
ουσιαστικής σημασίας για τον κλάδο
Άμεση στελέχωση και λειτουργία των δημοσίων δομών αποκατάστασης (ΚΕΦΙΑΠ), γεγονός
σημαντικής αξίας για την μέριμνα της αποκατάστασης ειδικά απομακρυσμένων περιοχών και
ανασφάλιστων πολιτών.
Πρόσληψη Φυσικοθεραπευτών στις δημόσιες δομές υγείας ΠΕ και ΤΕ χωρίς διάκριση, που για
τον Π.Σ.Φ είναι μείζονος σημασίας διότι αυτή τη στιγμή υπάρχει αποκλεισμός των αποφοίτων
(ΠΕ) που ολοκληρώνουν τις σπουδές τους μετά το 2019
Προώθηση δράσεων πρόληψης και προαγωγής υγείας με την υπογραφή μνημονίου
συνεργασίας Π.Σ.Φ. – Υπουργείου Υγείας
Άμεση λειτουργία της ολομέλειας του ΚΕΣΥ, καθώς με την τροποποίηση της νομοθεσίας που
διέπει τη σύνθεση του και τη λειτουργία του έχει τεθεί σε αδράνεια.
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Αναθεώρηση της Νομοθεσίας που διέπει τον Π.Σ.Φ. και άλλες νομοθετικές προτάσεις.
Από πλευράς Π.Φ.Σ. στη συνάντηση, συμμετείχαν ο πρόεδρος του Συλλόγου Πέτρος
Λυμπερίδης, ο γενικός γραμματέας Σπύρος Ρουμελιώτης, ο Β’ αντιπρόεδρος και υπεύθυνος
Δημοσίων Σχέσεων Λευτέρης Μπουρνουσούζης, ο γενικός ταμίας και Α’ αντιπρόεδρος Π.Τ.
Αττικής & Κυκλάδων Βασίλης Παπατσίμπας και ο νομικός σύμβουλος του Συλλόγου Α.
Παραράς.
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Φυσικοθεραπευτές: Το clawback, αγκάθι στη συμβατική σχέση με τον ΕΟΠΥΥ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η συμβατική σχέση ΕΟΠΥΥ – φυσικοθεραπευτών, με επικέντρωση στους τρόπους
αντιμετώπισης του προβλήματος του clawback, ένα μνημονιακό μέτρο που στραγγαλίζει
οικονομικά τους παρόχους του ΕΟΠΥΥ εδώ και δέκα χρόνια, ήταν το βασικό θέμα συνάντησης
των φυσικοθεραπευτών, με τον υπουργό Υγείας Άδωνι Γεωγιάδη. 
Δεδομένου ότι έχουν δει το φως της δημοσιότητας πληροφορίες για προτάσεις που αφορούν
το clawback των διαγνωστικών και αναφέρουν την εφαρμογή δυο επιπέδων clawback, η
αντιπροσωπεία του Π.Σ.Φ. κατέθεσε πρόταση για την εφαρμογή του ανέκπτωτου ποσού
(μαξιλαράκι), καθώς η οποιαδήποτε αλλαγή στον τρόπο εφαρμογής του clawback για κάποια
κατηγορία παρόχου θα χρειαστεί προώθηση ειδικής ρύθμισης, όπως αντίστοιχα χρειάζεται και
η εφαρμογή ανέκπτωτου ποσού.
Όπως ανακοίνωσε ο κ. Γεωργιάδης στους Φυσικοθεραπευτές, έχουν εγκριθεί από το Δ.Σ. του
ΕΟΠΥΥ και σύντομα θα εκδοθούν σε ΦΕΚ, τόσο η εξομοίωση του ποσοστού συμμετοχής στις
συνεδρίες φυσικοθεραπείας όπως ισχύει και στις λοιπές παροχές της ΠΦΥ και η κατάργηση
της θεώρησης των γνωματεύσεων για φυσικοθεραπείες. Επίσης, θα εκδοθεί σε ΦΕΚ και η
αύξηση της επιτρεπόμενης ετήσιας δαπάνης φυσικοθεραπειών κατά 2 εκ. ευρώ για το 2023,
καθώς και η αύξηση της επιτρεπόμενης δαπάνης ειδικής αγωγής φυσικοθεραπειών.
Παράλληλα, ο υπ. Υγείας ενημέρωσε τον Π.Σ.Φ. ότι προχωρά και η υλοποίηση του μηνιαίου
ορίου εκτέλεσης συνεδριών φυσικοθεραπείας (δυναμικότητα), με την προσθήκη του σχετικού
όρου στη συλλογική σύμβαση ΕΟΠΥΥ – Φυσικοθεραπευτών και την ενσωμάτωσή του από τη
δ/νση πληροφορικής του ΕΟΠΥΥ.
Ο Π.Σ.Φ. έβαλε στο τραπέζι της συζήτησης και το ζήτημα της ενίσχυσης της επιτρεπόμενης
δαπάνης φυσικοθεραπείας για το 2024, κάτι που θα εξαρτηθεί και από το ποσό της ενίσχυσης
του προϋπολογισμού που θα λάβει ο ΕΟΠΥΥ από το Υπουργείο Οικονομικών.
Η διοίκηση του Π.Σ.Φ. συνεργάζεται με το συντονιστικό φορέων ΠΦΥ για την προώθηση
γενικότερων αιτημάτων που αφορούν τον ΕΟΠΥΥ, όπως η αύξηση της χρηματοδότησης από
τον Κρατικό προϋπολογισμό.
Ο Π.Σ.Φ. έθεσε υπόψη του υπουργού την εφαρμογή του κωδικού μιας χρήσης OTP (one time
pass), που διασφαλίζει την ταυτοποίηση της παρουσίας του ασφαλισμένου και παράλληλα
αποδεικνύει την απόλυτη αναγκαιότητα του ύψους των ετήσιων δαπανών για τη
φυσικοθεραπεία.
Στη συνάντηση τέθηκαν και ζητήματα που αφορούν:
Από πλευράς Π.Φ.Σ. στη συνάντηση, συμμετείχαν ο πρόεδρος του Συλλόγου Πέτρος
Λυμπερίδης, ο γενικός γραμματέας Σπύρος Ρουμελιώτης, ο Β’ αντιπρόεδρος και υπεύθυνος
Δημοσίων Σχέσεων Λευτέρης Μπουρνουσούζης, ο γενικός ταμίας και Α’ αντιπρόεδρος Π.Τ.
Αττικής & Κυκλάδων Βασίλης Παπατσίμπας και ο νομικός σύμβουλος του Συλλόγου Α.
Παραράς.
Τον υπουργό Υγείας πλαισίωσαν ο γενικός γραμματέας Στρατηγικού Σχεδιασμού του
υπουργείου Άρης Νικόλαος Αγγελής, ενώ – όπως είχε ανακοινώσει ο Υπουργός Υγείας κατά
την παρουσία του στη συνεδρίαση του Κ.Δ.Σ. του Π.Σ.Φ. στις 20 Ιανουαρίου 2024 - στη
συνάντηση συμμετείχε και η Διοικήτρια του ΕΟΠΥΥ Θεανώ Καρποδίνη.
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Τα 7 αιτήματα των Φυσικοθεραπευτών προς τον Άδωνι Γεωργιάδη
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
από HS Team
Συνάντηση με τον Π.Σ.Φ. – ΝΠΔΔ είχε ο υπουργός Υγείας Άδωνις Γεωργιάδης. Από πλευράς
Π.Φ.Σ. συμμετείχαν ο πρόεδρος του Συλλόγου Πέτρος Λυμπερίδης, ο γενικός γραμματέας
Σπύρος Ρουμελιώτης, ο Β’ αντιπρόεδρος και υπεύθυνος Δημοσίων Σχέσεων Λευτέρης
Μπουρνουσούζης, ο γενικός ταμίας και Α’ αντιπρόεδρος Π.Τ. Αττικής & Κυκλάδων Βασίλης
Παπατσίμπας και ο νομικός σύμβουλος του Συλλόγου Α. Παραράς. Τον Υπουργό Υγείας,
πλαισίωσαν ο γενικός γραμματέας Στρατηγικού Σχεδιασμού του υπουργείου Άρης Νικόλαος
Αγγελής, ενώ – όπως είχε ανακοινώσει ο Υπουργός Υγείας κατά την παρουσία του στη
συνεδρίαση του Κ.Δ.Σ. του Π.Σ.Φ. στις 20 Ιανουαρίου 2024 – στη συνάντηση συμμετείχε και η
Διοικήτρια του ΕΟΠΥΥ κα Θεανώ Καρποδίνη. Βασικό θέμα της συνάντησης ήταν η συμβατική
σχέση ΕΟΠΥΥ – φυσικοθεραπευτών, με επικέντρωση στους τρόπους αντιμετώπισης του
προβλήματος του clawback, ένα μνημονιακό μέτρο που στραγγαλίζει οικονομικά τους
παρόχους του εδώ και δέκα χρόνια. Δεδομένου ότι έχουν δει το φως της δημοσιότητας
πληροφορίες για προτάσεις που αφορούν το clawback των διαγνωστικών και αναφέρουν την
εφαρμογή δυο επιπέδων clawback, η αντιπροσωπεία του Π.Σ.Φ. κατέθεσε πρόταση για την
εφαρμογή του ανέκπτωτου ποσού (μαξιλαράκι), καθώς η οποιαδήποτε αλλαγή στον τρόπο
εφαρμογής του clawback για κάποια κατηγορία παρόχου θα χρειαστεί προώθηση ειδικής
ρύθμισης, όπως αντίστοιχα χρειάζεται και η εφαρμογή ανέκπτωτου ποσού. 1. Κάλυψη κενών
οργανικών θέσεων και μονιμοποίηση επικουρικών, που σε πολλά Νοσοκομεία λόγω
συνταξιοδοτήσεων είναι ιδιαίτερα εμφανής. 2. Δημιουργία αυτοτελούς τμήματος
φυσικοθεραπείας στα νοσοκομεία, μια πρόταση θεσμικής και ουσιαστικής σημασίας για τον
κλάδο 3. Άμεση στελέχωση και λειτουργία των δημοσίων δομών αποκατάστασης (ΚΕΦΙΑΠ),
γεγονός σημαντικής αξίας για την μέριμνα της αποκατάστασης ειδικά απομακρυσμένων
περιοχών και ανασφάλιστων πολιτών. 4. Πρόσληψη Φυσικοθεραπευτών στις δημόσιες δομές
υγείας ΠΕ και ΤΕ χωρίς διάκριση, που για τον Π.Σ.Φ είναι μείζονος σημασίας διότι αυτή τη
στιγμή υπάρχει αποκλεισμός των αποφοίτων (ΠΕ) που ολοκληρώνουν τις σπουδές τους μετά
το 2019 5. Προώθηση δράσεων πρόληψης και προαγωγής υγείας με την υπογραφή μνημονίου
συνεργασίας Π.Σ.Φ. – Υπουργείου Υγείας 6. Άμεση λειτουργία της ολομέλειας του ΚΕΣΥ,
καθώς με την τροποποίηση της νομοθεσίας που διέπει τη σύνθεση του και τη λειτουργία του
έχει τεθεί σε αδράνεια. 7. Αναθεώρηση της Νομοθεσίας που διέπει τον Π.Σ.Φ. και άλλες
νομοθετικές προτάσεις. Όπως ανακοίνωσε ο κ. Γεωργιάδης στους Φυσικοθεραπευτές, έχουν
εγκριθεί από το Δ.Σ. του ΕΟΠΥΥ και σύντομα θα εκδοθούν σε ΦΕΚ, τόσο η εξομοίωση του
ποσοστού συμμετοχής στις συνεδρίες φυσικοθεραπείας όπως ισχύει και στις λοιπές παροχές
της ΠΦΥ και η κατάργηση της θεώρησης των γνωματεύσεων για φυσικοθεραπείες. Επίσης, θα
εκδοθεί σε ΦΕΚ και η αύξηση της επιτρεπόμενης ετήσιας δαπάνης φυσικοθεραπειών κατά 2
εκ. ευρώ για το 2023, καθώς και η αύξηση της επιτρεπόμενης δαπάνης ειδικής αγωγής
φυσικοθεραπειών. Παράλληλα, ο Υπουργός Υγείας, ενημέρωσε τον Π.Σ.Φ. ότι προχωρά και η
υλοποίηση του μηνιαίου ορίου εκτέλεσης συνεδριών φυσικοθεραπείας (δυναμικότητα), με την
προσθήκη του σχετικού όρου στη συλλογική σύμβαση ΕΟΠΥΥ – Φυσικοθεραπευτών και την
ενσωμάτωσή του από τη δ/νση πληροφορικής του ΕΟΠΥΥ. Ο Π.Σ.Φ. έβαλε στο τραπέζι της
συζήτησης και το ζήτημα της ενίσχυσης της επιτρεπόμενης δαπάνης φυσικοθεραπείας για το
2024, κάτι που θα εξαρτηθεί και από το ποσό της ενίσχυσης του προϋπολογισμού που θα
λάβει ο ΕΟΠΥΥ από το Υπουργείο Οικονομικών. Η διοίκηση του Π.Σ.Φ. συνεργάζεται με το
συντονιστικό φορέων ΠΦΥ για την προώθηση γενικότερων αιτημάτων που αφορούν τον
ΕΟΠΥΥ, όπως η αύξηση της χρηματοδότησης από τον Κρατικό προϋπολογισμό. Ο Π.Σ.Φ.
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έθεσε  τέλος, υπόψη του Υπουργού την εφαρμογή του κωδικού μιας χρήσης OTP (one time
pass), που διασφαλίζει την ταυτοποίηση της παρουσίας του ασφαλισμένου και παράλληλα
αποδεικνύει την απόλυτη αναγκαιότητα του ύψους των ετήσιων δαπανών για τη
φυσικοθεραπεία.
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Τι συζήτησε ο υπουργός Υγείας με τους φυσικοθεραπευτές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τι συζήτησε ο υπουργός Υγείας με τους φυσικοθεραπευτές
16/02/2024
0
ΑρχικήTOP NEWS
Συνάντηση με τον Πανελλήνιο Σύλλογο Φυσικοθεραπευτών Π.Σ.Φ. – ΝΠΔΔ είχε ο υπουργός
Υγείας Άδωνις Γεωργιάδης τη Δευτέρα 12 Φεβρουαρίου 2024. Από πλευράς Π.Φ.Σ.
συμμετείχαν ο πρόεδρος του Συλλόγου Πέτρος Λυμπερίδης, ο γενικός γραμματέας Σπύρος
Ρουμελιώτης, ο Β’ αντιπρόεδρος και υπεύθυνος Δημοσίων Σχέσεων Λευτέρης
Μπουρνουσούζης, ο γενικός ταμίας και Α’ αντιπρόεδρος Π.Τ. Αττικής & Κυκλάδων Βασίλης
Παπατσίμπας και ο νομικός σύμβουλος του Συλλόγου Α. Παραράς.
ΔΩΡΕΑΝ ΕΓΓΡΑΦΗ ΣΤΟ NEWSLETTER
Τον υπ. Υγείας πλαισίωσαν ο γενικός γραμματέας Στρατηγικού Σχεδιασμού του υπουργείου
Άρης Νικόλαος Αγγελής, ενώ – όπως είχε ανακοινώσει ο Υπουργός Υγείας κατά την παρουσία
του στη συνεδρίαση του Κ.Δ.Σ. του Π.Σ.Φ. στις 20 Ιανουαρίου 2024 – στη συνάντηση
συμμετείχε και η Διοικήτρια του ΕΟΠΥΥ κα Θεανώ Καρποδίνη.
Βασικό θέμα της συνάντησης ήταν η συμβατική σχέση ΕΟΠΥΥ – φυσικοθεραπευτών, με
επικέντρωση στους τρόπους αντιμετώπισης του προβλήματος του clawback, ένα μνημονιακό
μέτρο που στραγγαλίζει οικονομικά τους παρόχους του ΕΟΠΥΥ εδώ και δέκα χρόνια.
Δεδομένου ότι έχουν δει το φως της δημοσιότητας πληροφορίες για προτάσεις που αφορούν
το clawback των διαγνωστικών και αναφέρουν την εφαρμογή δυο επιπέδων clawback, η
αντιπροσωπεία του Π.Σ.Φ. κατέθεσε πρόταση για την εφαρμογή του ανέκπτωτου ποσού
(μαξιλαράκι), καθώς η οποιαδήποτε αλλαγή στον τρόπο εφαρμογής του clawback για κάποια
κατηγορία παρόχου θα χρειαστεί προώθηση ειδικής ρύθμισης, όπως αντίστοιχα χρειάζεται και
η εφαρμογή ανέκπτωτου ποσού.
Έκδοση ΦΕΚ
Όπως ανακοίνωσε ο κ. Γεωργιάδης στους Φυσικοθεραπευτές, έχουν εγκριθεί από το Δ.Σ. του
ΕΟΠΥΥ και σύντομα θα εκδοθούν σε ΦΕΚ, τόσο η εξομοίωση του ποσοστού συμμετοχής στις
συνεδρίες φυσικοθεραπείας όπως ισχύει και στις λοιπές παροχές της ΠΦΥ και η κατάργηση
της θεώρησης των γνωματεύσεων για φυσικοθεραπείες. Επίσης, θα εκδοθεί σε ΦΕΚ και η
αύξηση της επιτρεπόμενης ετήσιας δαπάνης φυσικοθεραπειών κατά 2 εκ. ευρώ για το 2023,
καθώς και η αύξηση της επιτρεπόμενης δαπάνης ειδικής αγωγής φυσικοθεραπειών.
Παράλληλα, ο υπ. Υγείας ενημέρωσε τον Π.Σ.Φ. ότι προχωρά και η υλοποίηση του μηνιαίου
ορίου εκτέλεσης συνεδριών φυσικοθεραπείας (δυναμικότητα), με την προσθήκη του σχετικού
όρου στη συλλογική σύμβαση ΕΟΠΥΥ – Φυσικοθεραπευτών και την ενσωμάτωσή του από τη
δ/νση πληροφορικής του ΕΟΠΥΥ.
Ο Π.Σ.Φ. έβαλε στο τραπέζι της συζήτησης και το ζήτημα της ενίσχυσης της επιτρεπόμενης
δαπάνης φυσικοθεραπείας για το 2024, κάτι που θα εξαρτηθεί και από το ποσό της ενίσχυσης
του προϋπολογισμού που θα λάβει ο ΕΟΠΥΥ από το Υπουργείο Οικονομικών.
Η διοίκηση του Π.Σ.Φ. συνεργάζεται με το συντονιστικό φορέων ΠΦΥ για την προώθηση
γενικότερων αιτημάτων που αφορούν τον ΕΟΠΥΥ, όπως η αύξηση της χρηματοδότησης από
τον Κρατικό προϋπολογισμό.
Ο Π.Σ.Φ. έθεσε υπόψη του υπουργού την εφαρμογή του κωδικού μιας χρήσης OTP (one time
pass), που διασφαλίζει την ταυτοποίηση της παρουσίας του ασφαλισμένου και παράλληλα
αποδεικνύει την απόλυτη αναγκαιότητα του ύψους των ετήσιων δαπανών για τη
φυσικοθεραπεία.
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Στη συνάντηση τέθηκαν και ζητήματα που αφορούν:
1. Κάλυψη κενών οργανικών θέσεων και μονιμοποίηση επικουρικών, που σε πολλά
Νοσοκομεία λόγω συνταξιοδοτήσεων είναι ιδιαίτερα εμφανής.
2. Δημιουργία αυτοτελούς τμήματος φυσικοθεραπείας στα νοσοκομεία, μια πρόταση θεσμικής
και ουσιαστικής σημασίας για τον κλάδο
3. Άμεση στελέχωση και λειτουργία των δημοσίων δομών αποκατάστασης (ΚΕΦΙΑΠ), γεγονός
σημαντικής αξίας για την μέριμνα της αποκατάστασης ειδικά απομακρυσμένων περιοχών και
ανασφάλιστων πολιτών.
4. Πρόσληψη Φυσικοθεραπευτών στις δημόσιες δομές υγείας ΠΕ και ΤΕ χωρίς διάκριση, που
για τον Π.Σ.Φ είναι μείζονος σημασίας διότι αυτή τη στιγμή υπάρχει αποκλεισμός των
αποφοίτων (ΠΕ) που ολοκληρώνουν τις σπουδές τους μετά το 2019
5. Προώθηση δράσεων πρόληψης και προαγωγής υγείας με την υπογραφή μνημονίου
συνεργασίας Π.Σ.Φ. – Υπουργείου Υγείας
6. Άμεση λειτουργία της ολομέλειας του ΚΕΣΥ, καθώς με την τροποποίηση της νομοθεσίας
που διέπει τη σύνθεση του και τη λειτουργία του έχει τεθεί σε αδράνεια.
7. Αναθεώρηση της Νομοθεσίας που διέπει τον Π.Σ.Φ. και άλλες νομοθετικές προτάσεις.
Κάντε like στη σελίδα μας στο facebook για να μαθαίνετε όλα τα νέα
 
ΕΤΙΚΕΤΤΕΣclawbackΆδωνις ΓεωργιάδηςΕΟΠΥΥνοσοκομείαΠΣΦ
Προηγούμενο άρθροΕθνική στρατηγική με δημιουργία Εθνικού Μητρώου Νεοπλασιών
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Συνάντηση Φυσικοθεραπευτών – Υπουργού Υγείας με θέμα τη σχέση με ΕΟΠΥΥ και το
αγκάθι του clawback
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συνάντηση με τον Πανελλήνιο Σύλλογο Φυσικοθεραπευτών ΠΣΦ – ΝΠΔΔ είχε ο Yπουργός
Υγείας Άδωνις Γεωργιάδης τη Δευτέρα 12 Φεβρουαρίου.  Από πλευράς ΠΣΦ συμμετείχαν ο
πρόεδρος του Συλλόγου Πέτρος Λυμπερίδης, ο γενικός γραμματέας Σπύρος Ρουμελιώτης, ο Β’
αντιπρόεδρος και υπεύθυνος Δημοσίων Σχέσεων Λευτέρης Μπουρνουσούζης, ο γενικός
ταμίας και Α’ αντιπρόεδρος Π.Τ. Αττικής & Κυκλάδων Βασίλης Παπατσίμπας και ο νομικός
σύμβουλος του Συλλόγου Α. Παραράς. Τον Υπουργό Υγείας πλαισίωσαν ο γενικός
γραμματέας Στρατηγικού Σχεδιασμού του υπουργείου Άρης Νικόλαος Αγγελής, ενώ,  όπως
είχε ανακοινώσει ο Υπουργός Υγείας κατά την παρουσία του στη συνεδρίαση του Κ.Δ.Σ. του
ΠΣΦ στις 20 Ιανουαρίου 2024, στη συνάντηση συμμετείχε και η Διοικήτρια του ΕΟΠΥΥ, κα
Θεανώ Καρποδίνη.
Βασικό θέμα της συνάντησης ήταν η συμβατική σχέση ΕΟΠΥΥ – φυσικοθεραπευτών, με
επικέντρωση στους τρόπους αντιμετώπισης του προβλήματος του clawback, ένα μνημονιακό
μέτρο που στραγγαλίζει οικονομικά τους παρόχους του ΕΟΠΥΥ εδώ και δέκα χρόνια.
Δεδομένου ότι έχουν δει το φως της δημοσιότητας  πληροφορίες για προτάσεις που αφορούν
το clawback των διαγνωστικών και αναφέρουν την εφαρμογή δυο επιπέδων clawback, η
αντιπροσωπεία του ΠΣΦ κατέθεσε πρόταση για την εφαρμογή του ανέκπτωτου ποσού
(μαξιλαράκι), καθώς η οποιαδήποτε αλλαγή στον τρόπο εφαρμογής του clawback για κάποια
κατηγορία παρόχου θα χρειαστεί προώθηση ειδικής ρύθμισης, όπως αντίστοιχα χρειάζεται και
η εφαρμογή ανέκπτωτου ποσού.
Όπως ανακοίνωσε ο κ. Γεωργιάδης στους Φυσικοθεραπευτές, έχουν εγκριθεί  από το Δ.Σ. του
ΕΟΠΥΥ και σύντομα θα εκδοθούν σε ΦΕΚ, τόσο η εξομοίωση του ποσοστού συμμετοχής στις
συνεδρίες φυσικοθεραπείας όπως ισχύει και στις λοιπές παροχές της ΠΦΥ, όσο και η
κατάργηση της θεώρησης των γνωματεύσεων για φυσικοθεραπείες. Επίσης, θα εκδοθεί σε
ΦΕΚ και η αύξηση της επιτρεπόμενης ετήσιας δαπάνης φυσικοθεραπειών κατά 2 εκατ. ευρώ
για το 2023, καθώς και η αύξηση της επιτρεπόμενης δαπάνης ειδικής αγωγής
φυσικοθεραπειών.
Παράλληλα, ο Υπουργός Υγείας ενημέρωσε τον ΠΣΦ ότι προχωρά και η υλοποίηση του
μηνιαίου ορίου εκτέλεσης συνεδριών φυσικοθεραπείας (δυναμικότητα), με την προσθήκη του
σχετικού όρου στη συλλογική σύμβαση ΕΟΠΥΥ – Φυσικοθεραπευτών και την ενσωμάτωσή
 του από τη δ/νση πληροφορικής του ΕΟΠΥΥ.
Ο ΠΣΦ έβαλε στο τραπέζι της συζήτησης και το ζήτημα της ενίσχυσης της επιτρεπόμενης
δαπάνης φυσικοθεραπείας για το 2024, κάτι που θα εξαρτηθεί και από το ποσό της ενίσχυσης
του προϋπολογισμού που θα λάβει ο ΕΟΠΥΥ από το Υπουργείο Οικονομικών.
Η διοίκηση του Π.Σ.Φ. συνεργάζεται με το συντονιστικό φορέων ΠΦΥ για την προώθηση
γενικότερων αιτημάτων που αφορούν τον ΕΟΠΥΥ, όπως η αύξηση της χρηματοδότησης από
τον κρατικό προϋπολογισμό.
Ο ΠΣΦ έθεσε υπ’ όψιν του Υπουργού την εφαρμογή του κωδικού μιας χρήσης OTP (one time
pass), που διασφαλίζει την ταυτοποίηση της παρουσίας του ασφαλισμένου και παράλληλα
αποδεικνύει την απόλυτη αναγκαιότητα του ύψους των ετήσιων δαπανών για τη
φυσικοθεραπεία.
Στη συνάντηση τέθηκαν και ζητήματα που αφορούν:
Κάλυψη κενών οργανικών θέσεων και μονιμοποίηση επικουρικών, που σε πολλά Νοσοκομεία
λόγω συνταξιοδοτήσεων είναι ιδιαίτερα εμφανής.
Δημιουργία αυτοτελούς τμήματος φυσικοθεραπείας στα νοσοκομεία, μια πρόταση θεσμικής και
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ουσιαστικής σημασίας για τον κλάδο
Άμεση στελέχωση και λειτουργία των δημοσίων δομών αποκατάστασης (ΚΕΦΙΑΠ), γεγονός
σημαντικής αξίας για την μέριμνα της αποκατάστασης ειδικά απομακρυσμένων περιοχών και
ανασφάλιστων πολιτών.
Πρόσληψη Φυσικοθεραπευτών στις δημόσιες δομές υγείας ΠΕ και ΤΕ χωρίς διάκριση, που για
τον ΠΣΦ είναι μείζονος σημασίας διότι αυτή τη στιγμή υπάρχει αποκλεισμός των αποφοίτων
(ΠΕ) που ολοκληρώνουν τις σπουδές τους μετά το 2019
Προώθηση δράσεων πρόληψης και προαγωγής υγείας με την υπογραφή μνημονίου
συνεργασίας ΠΣΦ – Υπουργείου Υγείας
Άμεση λειτουργία της ολομέλειας του ΚΕΣΥ, καθώς με την τροποποίηση της νομοθεσίας που
διέπει τη σύνθεση του και τη λειτουργία του έχει τεθεί σε αδράνεια.
Αναθεώρηση της Νομοθεσίας που διέπει τον ΠΣΦ και άλλες νομοθετικές προτάσεις.
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Στροφή του υπουργείου Υγείας στη συμμετοχή ασθενών στα φάρμακα - Τι αλλάζει
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Αλλάζει τη στάση του ο υπουργός Υγείας στο θέμα της συμμετοχής των ασθενών στα
φάρμακα. Οι πληροφορίες αναφέρουν πως ο Άδωνις Γεωργιάδης προχωρεί σε διορθωτική
παρέμβαση στον τρόπο υπολογισμού της αποζημίωσης για περίπου 1.700 γενόσημα
φάρμακα. Πρόκειται για σκευάσματα τα οποία εμφανίζουν τις υψηλότερες συμμετοχές
ασθενών. Ο υπουργός Υγείας φέρεται αποφασισμένος να εφαρμόσει πρόταση που είχε
καταθέσει ο Πανελλήνιος Φαρμακευτικός Σύλλογος (ΠΦΣ), σύμφωνα με την οποία δεν θα
επιτρέπεται η δυνατότητα στον ιατρό να κλειδώνει την εμπορική ονομασία του γενόσημου
φαρμάκου. Ο ίδιος ο υπουργός Υγείας φέρεται να δήλωσε σήμερα πως η επικείμενη
διορθωτική κίνηση θα αποτρέπει αύξηση συμμετοχής για τον ασθενή πάνω από 3 ευρώ ανά
σκεύασμα. Δημ.Κ. Ειδήσεις υγείας σήμερα Συνάντηση του Υπουργού Υγείας Α. Γεωργιάδη με
τον Πανελλήνιο Σύλλογο Φυσικοθεραπευτών ΣΦΕΕ: Εθνική στρατηγική για τον καρκίνο 'Οθων
Ηλιόπουλος στο iatronet.gr: Δεν μπορεί να είναι λύση...
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Ο ρόλος της φυσικοθεραπείας από την παιδική ηλικία στις συγγενείς καρδιοπάθειες!
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Συγγενών Καρδιοπαθειών, οι εκπρόσωποι του Πανελληνίου
Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών (Π.Σ.Φ.) τονίζουν ότι, με την κατάλληλη βοήθεια, οι άνθρωποι
που γεννιούνται με κάποιο πρόβλημα στην καρδιά μπορούν έχουν καλή ποιότητα ζωής.
Οι συγγενείς καρδιοπάθειες είναι παθήσεις της καρδιάς που προέρχονται από αλλαγές στη
φυσιολογική πορεία της εμβρυογένεσης. Προσβάλλουν περίπου το 1% των νεογνών και είναι η
πιο συχνή αιτία θανάτου το 1ο έτος ζωής.
Ωστόσο, η μεγάλη πρόοδος τα τελευταία χρόνια στη διάγνωση και αντιμετώπιση των Συγγενών
Καρδιοπαθειών έχει αλλάξει την πρόγνωσή τους. Σήμερα οι ΣΚ μπορεί να διαγνωσθούν νωρίς
στην εμβρυϊκή ζωή. Μπορεί να υπάρξει παρακολούθηση της εξέλιξης της πάθησης του
εμβρύου στη διάρκεια της κύησης, χρήση επεμβατικών τεχνικών για να βελτιωθεί η πρόγνωσή
τους και είναι εφικτή η αποκατάσταση των περισσότερων ανωμαλιών, ακόμη και εκείνων που
κάποτε μπορούσαν να θεωρηθούν πολύ βαριάς μορφής. Τουλάχιστον το 80% των παιδιών
αυτών με σωστή διάγνωση και αντιμετώπιση θα μπορεί να εργασθεί, να δημιουργήσει
οικογένεια και να ενταχθεί πλήρως στο κοινωνικό σύνολο.
Τα συμπτώματα στη νεογνική-βρεφική ηλικία εντοπίζονται στη διατροφή (εάν το παιδί πίνει
γάλα με κόπο και σε ποια ποσότητα, η διάρκεια του γεύματος, εάν κάνει συχνά διαλείμματα
κ.λπ.). Επίσης, λαμβάνεται σοβαρά υπόψη εάν το παιδί λαχανιάζει ή ιδρώνει, εάν κουράζεται
και αποκοιμάται και η γενικότερη παρουσία ταχύπνοιας και ταχυκαρδίας.
Τα περισσότερα παιδιά που πάσχουν από συγγενή καρδιοπάθεια μπορούν να εκτελούν
απολύτως φυσιολογικές δραστηριότητες. Πρέπει να ενθαρρύνονται να συμμετέχουν σε
αθλητικές δραστηριότητες που συμβάλλουν στη σωματική, ψυχική και πνευματική υγεία, όπως
κολύμπι, ποδήλατο, σχοινάκι κ.λπ.
Όμως είναι εξαιρετικά σημαντικό, ιδίως τα παιδιά με σύμπλοκες καρδιοπάθειες, να ενταχθούν
σε πρόγραμμα καρδιαγγειακής αποκατάστασης, με επιτήρηση από παιδοκαρδιολόγο και
φυσικοθεραπευτή, καθώς με αυτό τον τρόπο βελτιώνεται η ανοχή στην άσκηση σε ένα
ασφαλές περιβάλλον και μειώνεται το κόστος περίθαλψης και η καρδιακή θνησιμότητα και
θνητότητα. Επίσης, η κινητική εξέλιξη του παιδιού μπορεί να μην είναι αντίστοιχη με αυτή των
υγιών παιδιών και να αντιμετωπιστεί με την κατάλληλη φυσικοθεραπεία. Για κάθε περίπτωση,
οι γονείς και τα παιδιά θα πρέπει να συμβουλεύονται τον θεράποντα ιατρό τους.
Μια συχνή επιπλοκή των ασθενών με Συγγενείς Καρδιοπάθειες είναι η Πνευμονική Αρτηριακή
Υπέρταση (ΠΑΥ), η οποία είναι η αυξημένη πίεση στους πνεύμονες. Η ΠΑΥ είναι μία ταχέως
εξελισσόμενη νόσος, ακόμη και σε ήπια συμπτωματικούς ασθενείς και έχει πολύ πτωχή
πρόγνωση εάν μείνει χωρίς θεραπεία, με ένα διάμεσο ποσοστό επιβίωσης παρόμοιο με εκείνο
ορισμένων κοινών νεοπλασιών 2,8 έτη. Με την έγκαιρη αναγνώριση και την αντιμετώπιση των
ασθενών με ΠΑΥ, η εξέλιξη της νόσου μπορεί να προληφθεί ή να καθυστερήσει. Οι ασθενείς
παρουσιάζουν συμπτώματα, με πιο συχνό την πολύ έντονη δύσπνοια που εκδηλώνεται με την
παραμικρή προσπάθεια, ακόμα κι όταν κάνουν λίγα βήματα. Άλλα συμπτώματα είναι ζάλη,
κόπωση, πόνος (αίσθημα σύσφιξης) στο θώρακα, συγκοπτικό επεισόδιο και περιφερικό
οίδημα. Υπολογίζεται ότι το 10% των ανθρώπων με συγγενείς καρδιοπάθειες αναπτύσσουν
πνευμονική αρτηριακή υπέρταση.
Το Επιστημονικό Τμήμα Καρδιοαγγειακής και Αναπνευστικής
Φυσικοθεραπείας-Αποκατάστασης (Ε.Τ.Κ.Α.Φ.Α) του Πανελληνίου Συλλόγου
Φυσικοθεραπευτών (Π.Σ.Φ.) προάγει, αναγνωρίζει, εκπαιδεύει, αλλά και ενημερώνει το ευρύ
κοινό, για τη σημασία της έγκαιρης διάγνωσης, πρόληψης, αξιολόγησης και κλινικής
εφαρμογής του κατάλληλου προγράμματος άσκησης για την καλύτερη ποιότητα ζωής παιδιών
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και ενηλίκων με ΣΚ.
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